
 

Lokal Friluftsrådet LimfjordSyd 
Kredsformand Anni Juhl Jørgensen 

Fredensvang 30, Bremdal – 7600 Struer 
Tlf. 21 22 45 75 – limfjordsyd@friluftsraadet.dk 

 
Lokal Friluftsrådet LimfjordSyd omfatter Holstebro, Lemvig, Skive, Struer og Viborg Kommuner 

 

 Grønning den 17/08-2021 

Til Lokal Friluftsråd LimfjordSyd. 

 

Hermed forslag til referat fra Bestyrelsesmøde Tirsdag d. 17. august kl. 17.00 på Venø. 

 

Referat: 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden godkendt. 

 

2. Valg af referent. 

Pt. ind til næste møde Peter Madsen 

 

3. Siden sidst: 

Evaluering af Årsmøde. 

Godt årsmøde i god orden , fred og fordragelighed. Mange fremmødte, dog ikke fra så mange 

organisationer.  

Regler og retningslinjer i Friluftsrådet. 

Vi skal lige vende os til den nye struktur, det har vi aldrig prøvet, så det kan vi godt.   

Vi blev orienteret om div. Udgifter og regler. 

Post tilgået formanden 

Der kom nyt fra Blå oplevelser, bilag rundsendt. 

Fredningssager: 

Hald Sø, blev afgjort 15/7- se referat. 

Gudenåen- Bjerringbro, blev afgjort 29/6- se referat. 

 

Gennemgang af Kontaktpersonlisten for grupper og udvalg. 

Andet. 

 

Se omdelt liste med tildelte poster der kommer sammen med referat. 

 

4. Nyt fra Kommunekoordinatorer / Temagrupper. 

Ingen bemærkninger. 

5. Nyt fra Naturparker / Geopark. 

Ingen bemærkninger. 

6. Nyt fra Brugerråd / Grupper / LAG. 

Anni O. oplyste møde i GR Skive, fik ikke datoen med, så Anni vil du tilføge. 

Indkaldelse til Holstebro LAG 25/8 Anni J.J. deltager 

7. Grøn Flag. 

Ingen bemærkninger. 

8. Blå Flag. 

Anni O. Var ved Aalbæk strand, til flaghejsning. 



 

 

9. Udlodningsmidler. 

Ingen bemærkninger. 

 

10. Næste møde: 

Den 5/10 kl. 18.00 Sted: Skive, PM vender tilbage med stedet. 

Samt den 23/11 Sted aftales på næste møde. 

Herunder punkter til dagsorden. 

Kommunevalg 2021 

Tilbagemelding fra nye medlemmer. 

HUSK: altid at have opdateret kalender med. 

 

Fælles seminar Fredag d. 12. november + Lørdag d. 13. november 2021. 

 

11. EVT. 

 Elise spurgte, om det var ønskeligt at deltage i indvielser af projekter, som Friluftsrådet har 

støttet. Eksempelvis Kvorning Legeplads. 

Anni sagde, at det var en god ide, og hun vil sende info til Elise til brug for indvielsen på søn-

dag. 

 


